
SPØRGSMÅL NR. S 375
§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE

Til: Finansministeren

Dato: 2. november 2012

Stillet af: Dennis Flydtkjær (DF)

Mener ministeren, at danske myndigheder har været gode nok til at tage de 

sociale medier i brug til blandt andet at formidle og få input fra borgerne?

(Spm. nr. S 375).

På Folketingets formands vegne

Lovsekretariatet

Den 2. november 2012

Svaret bedes sendt elektronisk til 
spørgeren på 
Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til 
Lovsekretariatet på lov@ft.dk.


